

**Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada**  
**ADDENDUM THREE / ADDENDA TROIS**  
**July 19, 2022 / 19 juillet 2022**  
**30002909**

Turning Dolphin Removal Bella Coola Small Craft Harbour, Bella Coola, BC / Enlèvement du duc-d'Albe, port pour  
petits bateaux de Bella Coola, C.-B

## ENGLISH

### Question #1

The wind conditions at the time of year allocated for this project are often severe, which make operating the crane and other equipment from the barge dangerous. Would the dangerous wind conditions be considered grounds for an extension to the completion date?

### Response #1

Yes

### Question #2

Can we assume that the steel piles are concrete filled only within the encased concrete deck area, i.e. approximately the top 1.5 meters of the steel pile?

### Response #2

Yes

## FRANÇAIS

### Question #1

Les conditions de vent durant la période de l'année allouée à ce projet sont souvent sévères, ce qui rend l'utilisation de la grue et des autres équipements à partir de la barge dangereuse. Les conditions de vent dangereuses seraient-elles considérées comme un motif de report de la date d'achèvement ?

### Réponse#1

Oui

### Question #2

Peut-on supposer que les pieux d'acier sont remplis de béton uniquement dans la zone du tablier de béton encastré, c'est-à-dire approximativement dans les 1,5 mètres supérieurs du pieu d'acier?

### Réponse#2

Oui